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Consultiva amb el quai acte demostra un ait tac- 
te molt elogiable. Fa constar així mateix el doc
tor Pujadas, la seva conformitat amb els parers 
emesos per la Junta Consultiva, tots ells inspirais 
en un alt amor al Sindicat.

Seguidament el senyor Secretari procedeix a la 
lectura de la comunicado de trasllat dels acords 
de la sessió extraordinaria ais interessats.

S’aprova per unanimitat l’esmentada comuni- 
cacio.

Es dona compte de la correspondènda rebuda.
S’aprova la representado atorgada pel senyor 

Président al soci Dr. J. M.a Grau i Bosch per 
a representar el Sindicat en l’acte de la Sessió 
Pública Inaugural del present curs del Cos Fa- 
cultatiu deis Hospitals de la Santa Creu i de Sant 
Pau a quai acte fou amablement invitât el Sin
dicat.

Passa a tractar-se deis diversos serveis del 
Sindicat.

Caixa de Crédit.— El Dr. Sola, pel seu carác
ter de Président de la Comissió que té cura d’a- 
quest Servei, informa del résultat de la reunió 
que darrerament ha célébrât i de conformitat amb 
les resoludons que es proposen i vistos els infor
mes presentáis el Conseil acordà:

Expédient nûm. 34.— Concedir el préstec que 
es sollicita per a poder fer les oposicions d’ingrés 
al Cos de Metges Titulars amb les condicions gé
nérais acordades per aquests casos en la sessió 
del 25 d’octubre proppassat.

Concedir el préstec de dues mil cinccentes pes- 
setes que es soHiciten en l’expedient nûm. 35, 
amb les condicions que consten en el propi expe- 
dient.

Casal del metge.— La Presidència dona compte 
d’haver-se entrevistat amb els signants de la co
municado de la quai es donà compte en la dárre- 
ra sessió ordinaria del dia 25 d’octubre proppa- 
sat, complint aixi l’encàrrec que el Conseil li féu 
en aquella mateixa sessió i vist l’entusiasme d’a- 
quells companys i la complexa iniciativa que els 
menà a fer aquella proposició els hi prega de 
concretar per escrit els seus principáis punts de 
vista per tal de poder-hi després sotmetre de nou 
al Conseil i estudiar-ho detingudament.

Es pren nota d’aquestes manifestacions i s’a- 
corda d’esperar l’escrit demanat.

Mutual Médica.— Es dona compte d’una co
municado del Conseil de la Mutual Mèdica po-

sant en coneixement del Sindicat la relacio dels 
companys que per estar en descobert de llurs res
pectives garanties hauran d’ésser donats de baixa 
per falta de pagament per si aquest Conseil creu 
que pot fer alguna gestiô per evitar-ho.

Vist que aquells companys han estât ja repeti- 
dament advertits per la Mutual del perjudid que 
els ocasionaria el seu incompliment, s’acorda que 
ünicament se’ls adreci una comunicaciô directa- 
ment des de la Secretaria del Sindicat estimulant- 
los a posar-se al corrent abans del dia que la Mu
tual els hi ha assenyalat com a darrer termini.

El Dr. Fontbona trasllada al Conseil una ini- 
ciativa del Dr. Ferran Rosell-Jané el quai l'ex
posa en el si de la Comissiô de la Caixa de Bene- 
ficència i que ell va creure que no s’adaptava prou 
bé a les atribucions d’aquest servei i que en canvi 
podria ésser recollida pel Conseil.

Es tracta de la creaciô d’una mena de Vitrina 
circulant proveïda de tota classe d’instrumental 
quirürgic, instrumental especialment destinât a 
llogar-lo o deixar-lo als metges que en poguessin 
tenir necessitat en un moment donat.

S ’examina extensament la qüestiô sota tots els 
seus aspectes i entenent que aquest assumpte pot 
afectar a la Cooperativa de Consum, s’acorda 
de traslladar la iniciativa a aquesta instituciô 
fent-li avinent que la primera idea ha partit de 
la Caixa de Beneficència com a forma de recap- 
tar ingressos.

S ’examinen diverses peticions de trasllat fora 
de Catalunya i d’acord amb les respectives peti
cions s’acorda de concedir autoritzaciô per a con- 
tinuar socis del Sindicat als següents companys i 
traslladar la peticio a la Mutual als efectes d’a- 
qudla institudô:

Teodor Rodà, a Valdetormo (Prov. de Terol) ; 
Francesc Boix i Vallicorosa, a Madrid, i Vicents 
Piniés i San Martin, a Madrid.

Son admesos socis a les resuites dels tràmits 
acostumats i causen baixa els companys que es 
detallen en altre lloc d’aquest numéro.

S ’examina i s’aprova el moviment de Caixa 
durant el proppassat mes d’octubre.

S ’aproven les següents factures a pagar:
De la casa Arola, 38 pessetes, per diversos ob

jectes d’escriptori.
A  proposta de la Presidència s’acorda que en 

compliment de l’article 30 de l’Estatut siguin 
abonades als companys de la Junta Consultiva les


